





Tel: 03-8959 1088 HP: **010-200 8350**

MH-CAN6MFM

6天5晚广州/顺德/珠海/中山+澳门

Flight: MAS Airline (Subject to change)

KUL/CAN 0900/1310 MH376 CAN/KUL 1435/1840 MH377

Include MOB + 30KG checked baggage

Tour Fare:

Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物
- ~ 全程 4 () 酒店 (当地 5 星酒店)
- ~ 游览澳门大三巴
- ~ 蓬简水乡 (人间仙境) 之称
- ~ 珠海 (青春之城, 活力之都)
- ~ 广州珠江夜游观赏小蛮腰

美食安排 Local Meals:

·尖沙咀风味 Tsim Sha Tsui flavor ·金龙自助餐 Golden Dragon Buffet ·佛跳墙 Buddha Jumps flavor ·烧鹅风味 Roasted Goose flavor ·乳鸽餐 Squab meal

保证自费 Compulsory: RMB 180 / PAX

~ 珠江夜游+车游广州夜景

团费不包含 Tour Package No Including:

保险 Travel Insurance RM 60 /Pax 司导小费 Tipping 150 RMB /Pax (人民币

注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文 版本为依据.
- 3. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准



澳门大三巴



蓬简水乡

澳门



吉隆坡 / 广州 (45Min) 顺德 0900/1310 (MOB/D) 酒店 4√: 顺德瑞涛酒店或同级 集合于吉隆坡国际机场, 准备飞往广州机场. 接机后, 前往顺德.

蓬简水乡 历史悠久,素有"人间仙境"之称,许多古老的民居,桥梁和水道保留至今,这里的水乡风光迷 人, 四季分明, 是一个典型的江南水乡风貌.

金榜街的建筑风格典雅,街道两侧有着古老的商铺,茶楼和手工艺品店,展现了江南传统商业文化的独 特魅力.

D2 顺德 (1H) 珠海 (0.5H) 澳门 (B/L/**X**)

酒店 4():澳门金龙酒店或同级

澳门大三巴 是澳门天主之母教堂(即圣保禄教堂) 正面前壁的遗址, 属于圣保禄学院天主之母教堂遗址 (大三巴牌坊, 前地及石阶) 的组成部分之一, 亦是澳门的标志性建筑物之一.

议事亭, 妈阁庙, 巴黎人, 观光四小时

下午自由活动

澳门 (0.5H) 珠海

(B/L/D)

酒店4♥:珠海嘉遠世紀酒店或同级

圆明新园 内有多个景点,最著名的包括仿圆明园的大水法,假山,湖泊等建筑,展现了典型的江南园林风 格, 融合了中国古代宫廷园林的独特元素.

游览城市阳台,景山公园,日月贝,爱情邮局,灯塔

拱北步行街 是珠海市非常热闹和受欢迎的商业街区,位于珠海的拱北区,靠近珠海与澳门的边境口岸. 它是珠海的一个重要商业和旅游区域,吸引着大量游客和当地居民前来购物,娱乐和享受美食.

珠海 (50Min) 中山 (1.20H) 广州 (B/L/D) 酒店 4 ♥: 广州兰欧国际酒店或同级

中山故居 是中国伟大的革命家和政治家孙中山的出生地和纪念馆. 故居是一座典型的岭南风格的古建 筑, 建于清朝光绪年间. 游览 沙湾古镇, 海心沙公园, 海心桥, 远观小蛮腰

上下九步行街 这里融合了现代商业与传统文化,游客可以在这里品尝到许多广州本地的小吃,特色餐 饮, 并感受到浓厚的岭南文化氛围.

(B/L/D)

酒店 4♥: 广州兰欧国际酒店或同级

永庆坊 是一条融合了传统和现代元素的文化街区,这里是体验广州历史,传统手工艺和美食的好去处, 街区内保存着许多具有岭南特色的建筑。游览 陈家祠, 粤剧博物馆, 荔枝湾广场, 大佛寺。

北京路步行街 是广州最著名的商业街之一,街道两侧是各种购物,餐饮和娱乐设施.这里不仅是购物的 好地方,还能看到一些历史遗迹,如明清时期的石板街和古代的城墙遗址.

(B/MOB)

广州 / 吉隆坡 1435/1840

早餐后,前往广州机场登机,安全抵达吉隆坡,结束愉快旅程.







Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

MH-CAN6MFM

6D5N Guangzhou / Shunde / Zhuhai / Zhongshan + Macao

STATES NOT STATES NOT

(MOB/D)

Hotel 4 : Shunde Ruitao Hotel or Similar

Gather at Kuala Lumpur International Airport, prepare to fly to GuangZhou Airport. After airport pick-up, heading to Shunde.

Pengjian Water Village It has a long history and is known as a "paradise on earth". Many ancient dwellings, bridges and waterways are preserved to this day. The water town here has charming scenery and distinct four seasons. It is a typical Jiangnan water town.

Jinbang Street There are ancient shops, teahouses and handicraft shops on both sides of the street, showing the unique charm of Jiangnan's traditional commercial culture.

D2 Shunde (1H) Zhuhai (30Min) Macao

(B/L/ **X**)

Hotel 4 : Golden Dragon Hotel or Similar

Macao Ruins of St. Paul's It is the remains of the front wall of the Church of Our Lady of the Church of St. Paul in Macao. It is one of the components of the "Church of Our Lady of the Church of St. Paul's College (Ruins of St. Paul's, Square and Stone Steps)" and is also one of the iconic buildings in Macao.

Visit Senate Chamber, A-Ma Temple, Parisian, four hours of sightseeing.

Free time in the afternoon.

Macao (30Min) Zhuhai

(B/L/D)

Hotel 4 : Zhuhai Century Hotel or Similar

Yuanmingyuan Park, the most famous of which include the imitation of the Yuanmingyuan's large fountain, rockery, lakes and other buildings, showing the typical Jiangnan garden style, integrating the unique elements of ancient Chinese palace gardens. Visit the City Balcony, Jingshan

Park, Sun and Moon Shell, Love Post Office, Lighthouse

Gongbei Pedestrian Street is a very lively and popular commercial district in Zhuhai City, located in the Gongbei District of Zhuhai, close to the border port between Zhuhai and Macau. It is an important commercial and tourist area in Zhuhai, attracting a large number of tourists and local residents to come for shopping, entertainment and food.

D4 Zhuhai (50Min) ZhongShan (1.20H) GuangZhou

(B/L/D)

Hotel 4 : Guangzhou Lan Ou International Hotel or Similar

Sun Yat-sen's Former Residence is the birthplace and memorial hall of Sun Yat-sen, a great Chinese revolutionary and politician. The former residence is a typical Lingnan-style ancient building built during the reign of Emperor Guangxu of the Qing Dynasty. Visit **Shawan Ancient Town, Haixinsha Park, Haixin Bridge**, and see the **Little Slender Waist** from afar.

Shangxiajiu Pedestrian Street is a fusion of modern business and traditional culture. Visitors can taste many local snacks and special restaurants in Guangzhou and feel the strong Lingnan cultural atmosphere.

p5 GuangZhou

(B/L/D)

Hotel 4 : Guangzhou Lan Ou International Hotel or Similar

Yongqingfang is a cultural street that combines traditional and modern elements, located in Liwan District, Guangzhou. It is a good place to experience Guangzhou's history, traditional handicrafts and food. Many buildings with Lingnan characteristics are preserved in the street. Visit **Chen Clan Academy, Cantonese Opera Museum, Litchiwan Square, and Dafo Temple.**

Beijing Road Pedestrian Street is one of the most famous commercial streets in Guangzhou, with various shopping, dining and entertainment facilities on both sides of the street. It is not only a good place for shopping, but also some historical sites can be seen, such as the stone slab street in the Ming and Qing Dynasties and the ancient city wall ruins

o6 GuangZhou / KUL

1435/1840

(B/MOB)

After breakfast, heading to GuangZhou Airport. Arrived Kuala Lumpur and enjoy the journey.

Compulsory Tour: RMB180/PAX

Pearl River Night Cruise + Guangzhou Night View by Coach

司导小费 Tipping: RMB 150 / PAX

Notes:

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 3. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.